國立中山大學      學年度第　學期 升等教師著作目錄表
Catalog of the Applicant’s Publications for Rank Promotion
(Fall/Spring Semester in 20_____)
 系（所、學程）：                                    升等教師姓名：
		Department/Institute/Degree Program:	                   Applicant’s name:
 
                                                                       
案例：(填寫時刪除) 
Example (please delete the descriptions when filling in)
1、 期刊論文Journal papers 
1. 姓名(按原出版之次序，並於自己姓名下劃線標示)、出版年月、題目、期刊名稱、卷期、起訖頁數、出版地點及Scopus 論文引用數
Names of authors (in the original publication sequence with the applicant’s name underlined), month and year of publication, paper title, journal name, number of volume and issue, page numbers, publication location, and number of SCOPUS citation.
(代表著作Representative work )
2. 姓名(按原出版之次序，並於自己姓名下劃線標示)、出版年月、題目、期刊名稱、卷期、起訖頁數、出版地點及Scopus論文引用數
Names of authors (in the original publication sequence with the applicant’s name underlined), month and year of publication, paper title, journal name, number of volume and issue, page numbers, publication location, and number of SCOPUS citation.
(參考著作1 Reference work 1)
3. 姓名(按原出版之次序，並於自己姓名下劃線標示)、出版年月、題目、期刊名稱、卷期、起訖頁數、出版地點及Scopus論文引用數
Names of authors (in original publication sequence with the applicant’s name underlined), month and year of publication, paper title, journal name, number of volume and issue, page numbers, publication location, and number of SCOPUS citation.
(參考著作2 Reference work 2)
2、 研討會論文Conference papers

3、 其他發表Other publications

4、 碩士、博士論文改寫成論文或出版情形
Publications derived from the Master’s thesis or doctoral dissertation 

                                                                                                
附註：
Notes:
1. 請詳列個人所有已發表之學術性著作。 
Please list all personal published academic works.
2. 請將所有著作分成以下四類，各著作均請按發表時間先後順序排列，以英文發表者請用英文打字，以中文發表者請用中文打字或正楷書寫。
Categorize published works into the following four categories. Each work shall be arranged chronologically by publication date. Works published in English shall also be typed in English, and the same applies to Chinese.
(1)期刊論文，指在有專家審查的學術期刊已發表或已被接受之著作(尚未接受者，請   
勿列入)。
Journal papers herein refer to those published or accepted for publication in journals with panel review (Those not yet accepted shall not be listed).
(2)研討會論文，指在學術會議發表之論文。
Conference papers refer to those presented in academic conferences.
(3)其他發表，包括專書、技術報告、專利等。
Other publications may include books, technical reports, or patents.
(4)碩士、博士論文改寫成論文或出版情形。
List publications derived from master’s theses or doctoral dissertations.
3. 每篇文章請依作者姓名(按原出版之次序)、出版年月、題目、期刊名稱、卷期、起訖頁數、出版地點及Scopus論文引用數之順序填寫，並於自己姓名下劃線標示。
Every publication shall provide information in the order of names of authors (in the original publication sequence with the applicant’s name underlined), month and year of publication, paper title, journal name, number of volume and issue, page numbers, publication location, and number of SCOUP citation. 
